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Številka: 031-0009/2022 
ZAPISNIK 

11. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Sevnica, 
ki je bila dne 112.11.2024, ob 16.30 uri, 
v prostorih KS Sevnica, Glavni trg 19a. 

Prisotni člani sveta:  
Irena Klenovšek, Miran Grubenšek, Tanja Novšak, Stanka Žičkar, Bernarda Močan, Karmen 
Radi, Janez Pavlič, Božidar Groboljšek. 
 
Ostali prisotni: 
Marjetka Flisek, referentka za KS. 
 
Odsotni: 
Žan Meke (opr.), Darja Pompe (opr.). 
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo vodi: Stanka Žičkar, predsednica sveta KS Sevnica. 
 
Predsedujoča pozdravi goste in člane sveta ter predlaga, da se seja prične s terenskim 
ogledom.  
 
Vsi prisotni člani so sodelovali v terenskem ogledu, ki je potekal z vožnjo skozi Sevnico, proti 
Ledini in Cirju. Pot se je nadaljevala proti Žigrskemu Vrhu in Gornjemu Brezovemu. Med 
vožnjo je med člani sveta potekala razprava o aktualni tematiki v Občini Sevnica.  
Zaključek oz. potek seje se je nadaljeval v Gostilni Kregel.  
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 
Ob začetku seje je bilo prisotnih 8 članov sveta KS Sevnica. Svet KS Sevnica je bil sklepčen.  
 
Predsedujoča prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda: 
 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2. Pregled sklepov 10. redne seje sveta in potrditev zapisnika z dne, 14.10.2024,  
3.   Potrditev zapisnika 1. korespondenčne seje, ki je potekala od 22.10.2024 do 24.10.2024, 
4.   Terenski ogled realiziranih in planiranih investicij. 
 
 
Sklep: 
Svet soglasno sprejme predlagan dnevi red.  
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet.  
  

Ad 2 
Pregled sklepov 10. redne seje sveta in potrditev zapisnika z dne, 14. 10. 2024  
 
Predsedujoča poda zapisnika v obravnavo in potrditev. Člani sveta so zapisnika prejeli kot 
gradivo. Predsednica pregleda sprejete sklepe. 
 
Razprave ni. 
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Sklep: 
Svet KS Sevnica se je seznanil s vsebino zapisnika 10. redne seje z dne 14. 10. 2024 in 
nanj nima pripomb. V potrjeni obliki bo objavljen na spletni strani KS Sevnica. 
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet. 
 

Ad 3 
Potrditev zapisnika 1. korespondenčne seje, ki je potekala od 22.10.2024 do 24.10.2024 
 
Gradivo so člani sveta prejeli skupaj z vabilom.  
Na strani finančne službe Občine Sevnica je bilo ugotovljeno, da so bila premalo planirana 
sredstva na prihodkovni strani in sicer,  prihodki od obresti od sredstev na vpogled. Tabela 
se je ustrezno dopolnila in za povečane prihodke so bili povečani tudi odhodki (proračunska 
postavka 130501 Upravljanje in tekoče vzdrževanje občinskih cest-KS Sevnica). Celotni 
prihodki so se tako povečali za 1.200,00 EUR. Za isti znesek so se povečali tudi odhodki.   
Razprave ni. 
 

Sklep: 
Svet KS Sevnica se je seznanil s vsebino zapisnika 1. korespondenčne seje, ki je 
potekala od 22.10.2024 do 24.10.2024in nanj nima pripomb.  
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet. 
 
Med razpravo pred koncem seje je potekala razprava in podajanje pobud glede dogodkov, 
izjav za javnost in podobnega glede izvolitve moža naše domačinke za prihodnjega 
predsednika ZDA. 
 
Svetniki so v razpravi poudarili, da je to velika čast in jih je zanimalo kako se bo lokalna 
skupnost odzvala na to poimenovanje in kakšni dogodki bodo organizirani. 
 
Člani sveta predlagajo uvedbo »Pot prve dame«, ki bi obsegala v krajšem delu pot, ki jo 
lahko sam prehodiš/prevoziš in v drugem delu pot, ki bi imela organiziran prevoz za turiste in 
novinarje. Destinacije pa osnovna šola, šola pod gradom, kjer je bila mala šola ipd., 
zaključek pa morda v Juliji na tortici.  
 

Ad 4 
Terenski ogled realiziranih in planiranih investicij 

 
Točka je bila izvedena na začetku.  
 
Predsedujoča se zahvali za udeležbo na seji.  
 
Seja zaključena ob 18.55 uri.  
 
Zapisala:  
Marjetka Flisek 
         Stanislava Žičkar 
                 Predsednica sveta KS Sevnica 


